

СОДЕРЖАНИЕ

ВЕСТНИК № 4, 2019

	СТР.	
РАЗДЕЛ I ВОПРОСЫ ОРГАНИЗАЦИИ МЕДИКО-СОЦИАЛЬНОЙ ЭКСПЕРТИЗЫ И КОМПЛЕКСНОЙ РЕАБИЛИТАЦИИ		Section I THE QUESTIONS OF ORGANIZATION OF MEDICAL-SOCIAL EXPERTISE AND COMPLEX REHABILITATION
<i>Владимирова О.Н., Шошмин А.В., Малькова С.В., Галаудина В.В., Пузин С.Н., Ачкасов Е.Е.</i> Национальные стандарты в комплексной реабилитации и абилитации инвалидов	18	<i>Vladimirova O.N., Shoshmin A.V., Mal'kova S.V., Galaudina V.V., Puzin S.N., Achkasov E.E.</i> National standards in complex rehabilitation and habilitation of disabled people
<i>Владимирова О.Н., Шошмин А.В., Лорер В.В., Малькова С.В., Ачкасов Е.Е., Пузин С.Н.</i> Управление системой комплексной реабилитации и абилитации инвалидов в субъекте Российской Федерации программным методом	30	<i>Vladimirova O.N., Shoshmin A.V., Lorer V.V., Mal'kova S.V., Achkasov E.E., Puzin S.N.</i> Management of the system of complex rehabilitation and habilitation of disabled people in the subject of the Russian Federation by the program method
<i>Асланов А.Д., Ачкасов Е.Е., Куготов А.Г., Маремов А.С., Готыжев М.А., Тлакадугова М.Х., Тлупова Л.М., Карданова Л.Ю., Бетуганова А.Л.</i> Современный подход к комплексному подходу и лечению и реабилитации больных с феноменом Рейно	43	<i>Aslanov A.D., Achkasov E.E., Kugotov A.G., Maremov A.S., Gotyzhev M.A., Tlakadugova M.H., Tlupova L.M., Kardanova L.Yu., Betuganova A.L.</i> Modern approach to complex approach and treatment and rehabilitation of patients with Raynaud's phenomenon
РАЗДЕЛ II ОРИГИНАЛЬНЫЕ СТАТЬИ		SECTION II THE ORIGINAL ARTICLES
<i>Пузин С.Н., Погосян Г.Э., Шургая М.А., Идрисова Л.С., Огай Д.С., Пайков А.Ю.</i> Болезни щитовидной железы как причина инвалидности населения	52	<i>Puzin S.N., Pogosyan G.E., Shurgaya M.A., Idrisova L.S., Ogaj D.S., Paikov A.Yu.</i> Thyroid disease as a cause of disability of the population
<i>Храпылина Л.П., Пузин С.Н., Исаков Э.В., Куготов А.Г., Солдатов В.Ю., Будко Д.Ю.</i> Проблемы доступности инвалидам физкультурно-оздоровительной деятельности и перспективные пути их решения	60	<i>Hrapylina L.P., Puzin S.N., Isakov E.V., Kugotov A.G., Soldatov V.Yu., Budko D.Yu.</i> Problems of accessibility of physical culture and health-improving activity to disabled people and perspective ways of their decision
<i>Шелудько Н.С., Харламов Е.В., Попова Н.М.</i> Характеристика некоторых конституциональ- но-типологических особенностей студентов- медиков, обучающихся на кафедре для под- готовки военных врачей на базе Ростовского государственного медицинского университета	71	<i>Shelud'ko N.S., Harlamov E.V., Popova N.M.</i> Characteristics of some constitutional and typological features of medical students studying at the Department for training military doctors on the basis of the Rostov state medical University
<i>Голик В.И., Стась Г.В., Бурдзиева О.Г., Кобзев Ю.В., Галь И.Г., Жириков А.В., Таукенова Л.И.</i> О риске потери здоровья и инвалидности рабочих горного производства	78	<i>Golik V.I., Stas' G.V., Burdzieva O.G., Kobzev Yu.V., Gal I.G., Zhirikov A.V., Taukenova L.I.</i> About risk of loss of health and disability of workers of mining production

<i>Мячина О.В., Пузин С.Н., Пашков А.Н., Шургая М.А.</i> Уровень общей и впервые выявленной инвалидности у детского населения относительно благоприятной по степени антропо-техногенной нагрузки территории	86	<i>Myachina O.V., Puzin S.N., Pashkov A.N., Shurgaya M.A.</i> The level of General and first identified disability in the child population is relatively favourable according to the degree of anthropo-technogenic load site
<i>Асланов А.Д., Ачкасов Е.Е., Куготов А.Г., Маремов А.С., Готыжев М.А., Карданова Л.Ю., Тлакадугова М.Х., Бетуганова А.Л.</i> Использование природных факторов Кабардино-Балкарской Республики в лечении и реабилитации больных с невроваскулярными заболеваниями верхних конечностей	93	<i>Aslanov A.D., Achkasov E.E., Kugotov A.G., Maremov A.S., Gotyzhev M.A., Kardanova L.Yu., Tlakadugova M.H., Betuganova A.L.</i> The use of natural factors of the Kabardino-Balkar Republic in the treatment and rehabilitation of patients with neurovascular diseases of the upper extremities
<i>Грибова Э.П.</i> Актуальные проблемы медико-социальной реабилитации лиц с цереброваскулярными заболеваниями	103	<i>Gribova E.P.</i> Actual problems of medical and social rehabilitation of persons with cerebrovascular diseases
Раздел III В ПОМОЩЬ ПРАКТИКУЮЩЕМУ ВРАЧУ		Section III IN ASSISTANCE TO THE PRACTITIONER
<i>Меметов С.С., Шаркунов Н.П., Грибова Э.П.</i> Пути совершенствования медико-социальной экспертизы на современном этапе	109	<i>Memetov S.S., Sharkunov N.P., Gribova E.P.</i> Ways to improve medical and social expertise at the present stage
<i>Быковская Т.Ю., Захарченко Ю.И., Сухинина Д.А., Ким В.В., Шаркунов А.Н., Литвинова Ю.В.</i> Актуальные вопросы медицинской реабилитации больных с коксартрозом	116	<i>Bykovskaya T.Yu., Zaharchenko Yu.I., Suhinina D.A., Kim V.V., Sharkunov A.N., Litvinova Yu.V.</i> Topical issues of medical rehabilitation of patients with coxarthrosis
<i>Великолуг К.А., Филиппов В.В., Пайков А.Ю.</i> Особенности выявления и дифференциальная диагностика рака желудка, пути совершенствования. Клиническое наблюдение	125	<i>Velikolug K.A., Filippov V.V., Pajkov A.Yu.</i> Features of detection and differential diagnosis of gastric cancer, ways of improvement. Clinical observation
<i>Храпылина Л.П., Пузин С.Н., Ивахненко Л.И., Куготов А.Г., Кобзев Ю.В.</i> Диспансеризация лиц пожилого возраста как инструмент здоровьесбережения и продления активного долголетия	134	<i>Hrapylina L.P., Puzin S.N., Ivahnenko L.I., Kugotov A.G., Kobzev Yu.V.</i> Medical examination of elderly people as a tool of health saving and prolongation of active longevity
<i>Погосян Г.Э.</i> Амбулаторный этап дифференциальной диагностики узловых образований щитовидной железы и маршрутизации пациентов	145	<i>Pogosyan G.E.</i> Outpatient stage of differential diagnosis of thyroid nodules and other patients
ПРАВИЛА ОФОРМЛЕНИЯ СТАТЕЙ в научно-практическом медицинском журнале «Вестник Всероссийского общества специалистов по медико-социальной экспертизе, реабилитации и реабилитационной индустрии»	151	RULES OF REGISTRATION OF ARTICLES in the scientific and practical medical journal «Bulletin of the all-Russian society of specialists in medical and social expertise, rehabilitation and rehabilitation industry»
РЕКВИЗИТЫ ДЛЯ ПОДПИСКИ	155	